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23 kwietnia 2021 r.
Komisja Ochrony Środowiska, Zasobów Naturalnych i Leśnictwa, obradująca pod 
przewodnictwem poseł Urszula Pasławskiej (KP), przewodniczącej Komisji, zre-
alizowała następujący porządek dzienny: 

– zmiany w składzie podkomisji stałej do spraw monitorowania gospodarki 
odpadami.

W posiedzeniu udział wzięli pracownicy Kancelarii Sejmu: Bartosz Bąk, Bogusława Kram, Anna 
Rajewska – z sekretariatu Komisji w Biurze Komisji Sejmowych.
Przewodnicząca poseł Urszula Pasławska (KP):

Dzień dobry państwu. Otwieram posiedzenie Komisji Ochrony Środowiska, Zasobów 
Naturalnych i Leśnictwa. Informuję, że posiedzenie zostało zwołane przez marszałek 
Sejmu na podstawie stosownych artykułów regulaminu Sejmu po zasięgnięciu opinii 
przewodniczącej Komisji i będzie prowadzone z wykorzystaniem środków komunikacji 
elektronicznej umożliwiających porozumiewanie się na odległość.
Witam panie i panów posłów. Witam panią wiceprzewodniczącą. W dniu dzisiejszym 

przewidzieliśmy dwa posiedzenia Komisji. Pierwsze dotyczy zmian w składzie podkomi-
sji stałej do spraw monitorowania gospodarki odpadami. Zanim przejdziemy do zgłasza-
nia osób i dyskusji, chciałam państwa poprosić o naciśnięcie dowolnego przycisku celem 
stwierdzenia kworum. 
Mamy wyniki. Na sali i zdalnie uczestniczy w posiedzeniu 25 posłów. Możemy kon-

tynuować posiedzenie Komisji. 

Poseł Maria Kurowska (PiS):
Czy mogę zadać pytanie?

Przewodnicząca poseł Urszula Pasławska (KP):
Bardzo proszę.

Poseł Maria Kurowska (PiS):
Chciałabym zapytać dlaczego, tak późno zostało zwołane posiedzenie Komisji. Posłowie 
narzekają, że mają przeszkody, żeby w nim uczestniczyć, bo jest bardzo późno. 

Przewodnicząca poseł Urszula Pasławska (KP):
Od razu państwu powiem. Tutaj jakby przedmiotowym, najważniejszym tematem jest 
temat, który będzie na drugim posiedzeniu Komisji, czyli za 15 minut. To było zwią-
zane z otrzymaniem materiałów, które dotarły do nas wczoraj wieczorem. W związku 
z tym nie mieliśmy pewności, czy te materiały zostaną nam przekazane. Poza tym pro-
szę pamiętać, że posiedzenie Komisji zwołuje marszałek Sejmu, a nie przewodnicząca. 
Ja chciałabym takich sytuacji unikać. Gdybyśmy wcześniej otrzymali materiały, również 
wcześniej poinformowalibyśmy państwa posłów o posiedzeniu Komisji. 

Poseł Maria Kurowska (PiS):
Dziękuję bardzo.

Przewodnicząca poseł Urszula Pasławska (KP):
Dobrze. Przechodzimy do realizacji porządku dziennego: zmiany w składzie podkomisji 
stałej do spraw monitorowania gospodarki odpadami. Informuję państwa, że podkomisja 
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została powołana na posiedzeniu Komisji w dniu 12 lutego 2020 r. Początkowo w skład 
podkomisji  wchodziło  11  posłów. W związku  z odejściem  dwóch  posłów:  pana  posła 
Tomasza Aniśki i pana posła Przemysława Koperskiego aktualnie podkomisja składa 
się z 9 posłów. Stąd wniosek o uzupełnienie składu podkomisji. Chciałabym, abyśmy 
dzisiaj dokonali  tego uzupełnienia. Zwróciła się do mnie pani poseł Anita Sowińska, 
którą rekomendowałabym do składu podkomisji, z klubu Lewicy. Jest też wniosek pani 
wiceprzewodniczącej, bardzo proszę. 

Poseł Urszula Zielińska (KO):
W imieniu klubu Koalicji Obywatelskiej chciałam zgłosić pana posła Aleksandra Miszal-
skiego.

Przewodnicząca poseł Urszula Pasławska (KP):
Rozumiem, że pan poseł się zgadza.

Poseł Urszula Zielińska (KO):
Pan poseł się zgadza. Wiem to od niego, ale nie wiem, czy jest na wizji, żeby to potwier-
dził i czy nas słyszy. Będę go prosić, żeby się zalogował.

Przewodnicząca poseł Urszula Pasławska (KP):
Bardzo proszę o potwierdzenie, bo formalnie wypadałoby mieć potwierdzenie ustne albo 
w formule mailowej.
Czy są jeszcze inne kandydatury? Jeżeli nie ma, to uzupełnimy skład podkomisji sta-

łej do spraw monitorowania odpadami. Przechodzimy do głosowania.
Kto jest za uzupełnieniem składu o osoby wcześniej wskazane przeze mnie i panią 

przewodniczącą Zielińską? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Bardzo proszę o wyniki.
Głosowało 27 posłów: za było 25, wstrzymało się 2, nikt nie był przeciw. Skład pod-

komisji został uzupełniony. Nie mam wiedzy, żeby do tej pory podkomisja się spotkała. 
W związku z tym pewnie w niedalekiej przyszłości podkomisja się spotka. Zamykam 
posiedzenie.


